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 שהתקיימה   2023פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה ה' שלא מן המנין לשנת 
 25/7/23ביום 

 
 משתתפים: 

 סגנית ראש המועצה  -  גב' ברוריה אליעז   חברי מועצה: 
 ראש המועצה סגן  -  עו"ד קובי נודלמן    
 חברת מועצה  - גב' רונית דמרי עייאש    
 חברת מועצה  -  גב' עדי זנד    
 חבר מועצה  -  פרופ' עפר לוי    
 חבר מועצה  - פרופ' מתי ליפשיץ    
 חבר מועצה  - מר שלומי שטרית    

 
 ראש המועצה  -  מר יוסי ניסן    נעדרו: 

 חבר מועצה  -  מר כפיר מימון    
 

 יועץ משפטי  -  אדרי עו"ד אשר    סגל: 
 מבקר המועצה  -  מר שמואל לביא    
 מזכירת המועצה -  גב' עדנה זטלאוי    

 
 על סדר היום: 

 
חודשים נוספים )עד לכניסת המועמד    3-אישור המשך מילוי מקום לאדר' ראובן פריאב ל  .1

 . שנבחר(
 . חתימהאישור רו"ח חגית מימון מגירה למילוי מקום גזבר המועצה כולל אישור זכויות   .2

 
לפיכך עיקרי הדברים  וזאת נודע לנו בדיעבד.   הערה: הושם מכשיר הקלטה בישיבה אולם המכשיר לא הקליט)

 ( מועלים בפרוטוקול זה ולא הסטנוגרמה. 
 

 גב' ברוריה אליעז, סגנית ראש המועצה, ניהלה את הדיון במקומו של ראש המועצה  .1

 משתתף בישיבה זו חברי מועצה שאלו מדוע ראש המועצה אינו חלק מ .2

 המועצה  מועצה הביעו את חשיבות הנושא מכדי לדון בו ללא השתתפותו של ראשהחברי  .3

מועצה בקרו את דרך התנהלותו המזגזגת והבלתי מכבדת של ראש המועצה ואת  החברי חלק מ .4

 זלזולו בחברי המועצה כמי שתפקידם חותמת גומי לצרכיו ורצונותיו של ראש המועצה. 

 החברים עלו הסעיפים הבאים: בדיון בין  .5

מדוע חברי המועצה אינם מיודעים באשר למהנדס החדש שהתקבל לאחרונה בועדת   5.1

חברי המועצה   ,מקום ההבחינה? מה היו הנימוקים לקבלתו? מדוע לצורך אישור מילוי 

 חשובים, אולם לא נמצא הזמן לזמנם ולעדכן אותם בדבר? 



 

 

 

להווי ידוע כי  דש למועצה )המהנדס החדש(, חודשים לכניסתו של עובד ח 3מדוע נדרשים   5.2

מקובל במגזר הפרטי חודש הודעה מוקדמת, אם כן מדוע יחל עבודתו רק באוקטובר, מדוע  

 , אפשר להקדים. המועצה נדרשת אם כן למילוי מקום נרחב שכזה עד אוקטובר

מועצה חשד שמא בכוונת ראש המועצה להמשיך ולהעסיק את  חלק מחברי ההובע בקרב  5.3

 המהנדס עד לבחירות.  מ"מ

בישיבה בה נדרשו חברי המועצה לאשר את הגזבר, העלו חברי המועצה חשד כי הגזבר   5.4

החדש הגיע לתקופה קצובה היות והוא מתעתד להתמודד לראשות מצפה רמון. הגזבר הגיב  

כי אלו חייו הפרטיים וראש המועצה בידעו זאת לא מנע את הדבר ואיפשר להגיע היום למצב  

 חודשים לקראת הבחירות המועצה עומדת במצב לא יציב שכזה.   בו מספר

מ"מ מהנדס המועצה והועדה לתו"ב, אינג' ראובן פריאב, בקשו  ל נתבקש אישור  ה בישיבה ב 5.5

פרופ' מתי ליפשיץ ומר כפיר מימון, שבדקו את מקום עבודתו הקודם וקיבלו חוות דעת  

ר יכולת והתאמה. ראש המועצה לא  "פושרת", במילים עדינות, שלא לבצע את המינוי מחוס

שעה לקולותיהם והמשיך בשלו משום שהמצב נוח לו בהיותו של המהנדס חסר נסיון מקצועי  

 . ואמירה מקצועית אלא עושה דברו של ראש המועצה, "כעלה נידף ברוח" 

מהנדסים טובים אינם מגיעים להגיש מועמדות כאן במועצה לתפקיד מהנדס המועצה בשל   5.6

 . אשה מי שעומד בר 

הזכיר לחברים שהיו לא מעט נסיונות למלא את נושא המשרה, אולם מיעוט פרופ' עפר לוי  5.7

גיוס בארבעה הליכים  הפירט את השתלשלות מציעים כשבחלקם הגדול לא התאימו. כמו כן, 

מספר   – מועמדת יחידה שנמצאה לא מתאימה. הליך שני  – במהלך השנה. הליך ראשון 

נמצאו עדיפות ראשונה  –פרסום מילוי מקום  – , הליך שלישי מועמדים נמצאו לא מתאימים 

המכרז   – ועדיפות שניה, בפועל ברירת המחדל של עדיפות השניה יושמה. הליך רביעי 

 שנסגר לפני כשבועיים בו אינג' ניר כהן נבחר 

חלק מחברי המועצה הביעו התנגדות להחליט בנושאים שעל סדר היום בהביעם מורת רוח   5.8

של ראש המועצה והעגימות המתאפיינת בחוסרים של תפקידי מפתח בעת כה    מדרך ניהולו

בלתי יציבה שלקראת בחירות, ומטילים על ראש המועצה ורק עליו את האחריות לפתרון  

 הבעיות שהוא יצר. 

חלק מחברי המועצה ציין שהשפעת החלטת חברי המועצה הינה על תושבי להבים, משום   5.9

או פתיחת שנת   הילדים  מסמכים שונים בסיום בניית גני שאם לא יהיה מהנדס לחתום על 

הלימודים, המועצה לא תוכל לפתוח את שנת הלימודים. וביקש מחברי המועצה לבחון את  

 שיקולם מחדש. 

 

 ברוריה מעלה להצבעה בעד אישור מילוי מקום מהנדס המועצה  .6



 

 

 

חברים )ליפשיץ, שטרית, דמרי עייאש וזנד( מסרבים להצביע על נושא כה חשוב ומהותי לאור   4 .7

 היעדרו של ראש המועצה. החברים מבקשים כי ראש המועצה יזמנם לישיבה מסודרת בהשתתפותו. 

חברי המועצה מבקשים לכנסם מחדש בהשתתפות ראש המועצה לדיון בנושאים שעל  - החלטה .8

 סדר היום. 

 : ,כדלהלןרות נוספותהועלו הע  .9

בשיחה של עדנה עם המהנדס שנבחר הודיעה לו כי עליו להתחיל את תפקידו לא יאוחר   9.1

 . עדנה התרשמה כי קיבל את הערתה. 1/9/23מיום 

חודשים, המועצה תמצא את עצמה בתוך מערכת הבחירות    3-מילוי מקום גזבר ל - עדנה  9.2

 לוי מקום לתקופה ארוכה יותר. ולאחריה ללא בעל תפקיד כזה, יש להערכתה למנות מי

ישיבת מועצה מן המנין מתוכננת ביום שלישי בתחילת אוגוסט, בין יתר סעיפי סדר היום   9.3

 יעלה גם אישור המהנדס הקבוע והוא בהחלט יוזמן כדי להציג את עצמו במועצה.  

 
 הישיבה ננעלה. 

 

   _____(- )   ______   ______( -) _______ 
 גב' עדנה זטלאוי       אליעז גב' ברוריה    
 מזכירת המועצה     סגנית ראש המועצה    


